
 

 

Styret ønsker å avvikle ordningen med å sende ut møteinnkalling til årsmøte på epost. Holden 

hytteeierforening har en hjemmeside som jevnlig oppdateres med aktuell informasjon, og i tillegg 

har foreningen en egen lukket side på Facebook.  

 

Hytter selges og får nye eiere, medlemmer endrer epostadresser og epostadresser må 

oppdateres/fjernes av andre grunner. Det er uoversiktlig og tidkrevende å holde epostlisten 

oppdatert til enhver tid. Styret mener det er tilstrekkelig å dele innkallingen på hjemmesiden og 

Facebook, ønsker å drøfte saken med årsmøtet.  

 

Styret i HHF 

 


